
Драган Ђилас: Не било добро да на власт дођу људи који чине СНС
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Београд – Заменик председника ДС-а Драган Ђилас изјавио да не било добро да на
власт дођу људи који чине СНС, јер су "они 20 година у политици, а да нису урадили
ништа".

  

"Не било добро за ову земљу да на власт дођу људи који данас чине Српску напредну
странку, не због тога што се плашим да ће вратити Србију у 90-те, већ зато што тамо
седе људи који су 20 година у политици и који ништа нису урадили", рекао је
градоначелник Београда у емисији "Утисак недеље".

  

Он је казао и да не тврди да је у Демократској странци све сјајно и да Влада Србије није
грешила, указавши да за неке потезе, попут професионализације јавних предузећа, није
било довољно храбрости.

  

Ипак, он тврди да је ДС најозбиљнија странка, са највише стручних људи, али је и додао
да у политику треба увести и нове људе.
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